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B.4. Regulering evenementen in gebouwen (collegebrief 16 maart 2016) 

Mw. Koebrugge (VVD): 

• Kan de redenering en de eisen voor openbare orde en volksgezondheid volgen. 

• Waakt ervoor dat hygiënische eisen doorslaan waardoor feesten alsnog onmogelijk worden. 

Het is ook een eigen verantwoordelijkheid van bezoekers. Zijn de eisen vergelijkbaar met 

horeca? 

Mw. Van Deelen (Student en Stad): 

• Begrijpt niet waarom urban-feesten een aparte categorie zijn met zwaardere eisen. Voor elk 

muziekevenement zouden dezelfde risico's en eisen moeten gelden. 

Dhr. Koopmans (ChristenUnie): 

• Kan zich vinden in het voorstel.  

• Vraagt zich af of de genoemde evenementen voldoen. De recente overlast op het Suikerunie-

terrein lijkt er niet onder te vallen, terwijl regulering of vergunning op hun plaats waren 

geweest. 

Dhr. Van Zoelen (Partij voor de Dieren): 

• Kan zich grotendeels vinden in het voorstel. 

• Hecht aan spreiding van evenementen en de overlast daarvan over de stad door een maximum 

per categorie aan locaties te verbinden. Kan dat in de APV worden opgenomen? 

Dhr. Schimmel (D66): 

• Begrijpt signalen over vechtsportgala's en georganiseerde criminaliteit, maar vraagt zich af of 

de APV de juiste plek is om dit aan te pakken. 

• Sluit aan bij Student en Stad wat betreft urban-feesten. Het is vreemd om voor een 

muziekgenre aanvullende regels op te stellen. 

Mw. Bloemhof (PvdA): 

• Steunt de lijn vergunningplicht te laten gelden voor vechtsportgala's, zodat vooraf controles 

plaats kunnen vinden om georganiseerde criminaliteit te voorkomen. 

Dhr. Leemhuis (GroenLinks): 

• Wacht het voorstel en de uitvoering af en vindt het een prima idee. 

• Sluit aan bij de vraag van ChristenUnie over het Suikerunie-terrein. 

Dhr. Vermuë (100% Groningen): 

• Vindt het goed te kijken naar Amsterdam en NOC/NSF wat betreft vechtsportgala's om 

bepaalde mensen buiten te houden en ruimte te bieden aan de sport. 

• Sluit aan bij Student en Stad wat betreft urban-feesten. 

Dhr. Bolle (CDA):  

• Sluit aan bij de bijdrage van de ChristenUnie. 

Burgemeester Den Oudsten: 

• Beoogt op alle aspecten kinkyfeesten te laten voldoen aan een licht regime, ook hygiëne 

waarbij ook een eigen verantwoordelijkheid geldt. 

• Wijst erop dat publiek van urban-feesten zwaarder zit in middelengebruik en wapenbezit.  

• Wil best een keer nader onderbouwen waarom urban-feesten meer gereguleerd moeten 

worden. 

• Denkt dat iedereen weet dat vechtsportgala's verkeerd volk kunnen trekken en wil dat 

voorkomen met een acceptabel regime via de APV. 

• Staat open voor een principieel debat over vechtsportgala's. 

• Gaf gister het nieuwe locatieprofiel voor het Suikerunie-terrein vrij, dat beoogt evenementen 

te reguleren om overlast te beperken. Er zit een relatie met de Drafbaan in en er wordt 

onderscheid gemaakt tussen buiten- en binnenevenementen met voorschriften na een bepaalde 

tijd het buitendeel af te sluiten. De vergunningverlener kan dan niet zeggen niet te weten wat 

binnen gebeurt. 
 


